

Press Release



Result of Extraordinary General Meeting

IBA commits to a sustainable stakeholder approach and introduces loyalty vote

Louvain-la-Neuve (Belgium), 11 March 2020: IBA (Ion Beam Applications SA), the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, announces the results of the Extraordinary General Meeting of its shareholders on 10 March 2020.

IBA is firmly committed to operating its business in a responsibly sustainable manner and has now committed this approach as a cornerstone of its articles of association. The Company has a long tradition of valuing all of its stakeholders through a consistent sustainability philosophy. This has now been cemented into its mission and decision-making process both at the Board and Management levels. This statutory stakeholder approach is an important step in IBA's journey towards a model that creates shared and sustainable benefits for all its stakeholders: customers, patients, employees, shareholders, the community at large and the planet. This makes the Company one of the first listed Belgian companies to incorporate a stakeholder approach into its articles of association.

Using the opportunity offered by the new Belgian Companies and Associations Code (BCAC) the shareholder meeting also approved a resolution to introduce the double voting principle (for more information please visit legal information section on IBA's website : [IBA SA AGE- Informations aux actionnaires – droit de vote double\[1\]](#)), rewarding loyal shareholders who meet the legal conditions. Following the meeting, IBA has updated its articles of association in general and aligned them with the new BCAC.

bringing integrated and innovative solutions for the diagnosis and treatment of cancer. The company is the worldwide technology leader in the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today. IBA's proton therapy solutions are flexible and adaptable, allowing customers to choose from universal full-scale proton therapy centers as well as compact, single room solutions. In addition, IBA has a radiation dosimetry business and develops particle accelerators for the medical world and industry. Headquartered in Belgium and employing about 1,500 people worldwide, IBA has the largest number of installed proton therapy systems across the world.

IBA is listed on the pan-European stock exchange NYSE EURONEXT (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB).

More information can be found at www.iba-worldwide.com

For further information, please contact:

IBA

Soumya			Chandramouli
Chief		Financial	Officer
+32	10	475	890
Investorrelations@iba-group.com			

Thomas			Ralet
Head	of	Corporate	Communication
+32	10	475	890
communication@iba-group.com			

For media and investor enquiries:

Consilium		Strategic	Communications		
Amber Fennell,	Angela	Gray, Lucy	Featherstone,	Lizzie	Seeley
+44	(0)	20	3709		5700

[1]https://iba-worldwide.com/sites/protontherapy/files/field_collapsedocbox_files/iba_sage_10.03.20-information_aux_actionnaires-droit_de_vote_double-200310.pdf

Copyright © IBA sa. | Chemin du Cyclotron, 3 | 1348 Louvain-la-Neuve | Belgium | Tel.: + 32 10 47 58 11 | Fax: + 32 10 | E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com | RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428.750.985

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

**Communiqué de
presse**



Résultat de l'Assemblée Générale Extraordinaire

IBA adopte une approche durable des parties-prenantes et introduit le vote de loyauté

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 11 mars 2020 - IBA (Ion Beam Applications S.A.), le premier fournisseur mondial de solutions de protonthérapie pour le traitement du cancer, annonce le résultat de l'Assemblée Générale Extraordinaire de ses actionnaires tenue le 10 mars 2020.

IBA s'engage à opérer ses activités de manière responsable et durable et a aujourd'hui inscrit cette approche dans les statuts de la Société. IBA a une longue tradition de valorisation de toutes ses parties-prenantes au travers d'une philosophie cohérente de développement durable. Dorénavant, cette approche est ancrée dans sa mission et dans

de l'entreprise. Cette approche statutaire des parties-prenantes est un pas important vers un modèle qui crée des bénéfices durables et partagés pour toutes les parties-prenantes de la Société : ses clients, les patients, ses employés, ses actionnaires, la collectivité au sens large et la planète. IBA devient une des premières sociétés belges cotées en bourse à intégrer cette approche dans ses statuts.

Utilisant l'opportunité offerte par le nouveau Code des Sociétés belge (BCAC) l'Assemblée des Actionnaires a également approuvé une résolution qui intègre le principe du vote double (comme expliqué sur le site internet de la Société : [IBA SA AGE- Informations aux actionnaires – droit de vote double\[1\]](#)), récompensant les actionnaires loyaux qui rencontrent les conditions légales. À la suite de l'Assemblée, IBA a mis à jour ses statuts et les a alignés avec le nouveau Code des Sociétés belge.

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est une société de technologies médicales spécialisée dans le développement de solutions innovantes et intégrées pour le diagnostic et le traitement du cancer.

IBA est le leader mondial en protonthérapie, considérée comme étant la forme de radiothérapie la plus avancée à ce jour. IBA adapte ses solutions de protonthérapie aux besoins des clients grâce à une gamme complète allant de centres de protonthérapie multisalles aux systèmes compacts, composés d'une salle de traitement. IBA développe également des solutions de dosimétrie pour la radiothérapie et la radiologie, ainsi que des accélérateurs de particules pour des applications médicales et industrielles. Avec son siège social situé en Belgique, IBA emploie plus de 1500 personnes dans le monde et installe ses systèmes partout dans le monde.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: Reuters IBAB.BR et Bloomberg IBAB.BB). Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

IBA

Chief		Financial		Officer
+32	10	47	58	90
Investorrelations@iba-group.com				

Thomas				Ralet
Vice-President		Corporate		Communication
+32	10	47	58	90
communication@iba-group.com				

[1]https://iba-worldwide.com/sites/protontherapy/files/field_collapsedocbox_files/iba_sage_10.03.20-information_aux_actionnaires-droit_de_vote_double-200310.pdf

Copyright © **IBA sa.** | Chemin du Cyclotron, 3 | 1348 Louvain-la-Neuve | Belgique | Tel.: + 32 10 47 58 11 | Fax: + 32 10 10 | E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com | RPM Brabant wallon | TVA: BE 0428.750.985

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Copyright © 2020 IBA, All rights reserved.

You opted in to receive corporate news from IBA, either through our website or handing your business card to an IBA employee and gave him your agreement to receive information about IBA, or you ask IBA to add you contact to our press release distribution list.

Our mailing address is:

IBA
Chemin du cyclotron 3
Louvain-la-neuve 1348
Belgium

